
Aan: het gemeentebestuur, de Raad van de gemeente Zwijndrecht en het College van 
Burgemeester en Wethouders
t.a.v. De heer A. van Grootheest, de gemeentesecretaris en de griffier van de gemeenteraad

Geachte leden van het College van Burgemeester en Wethouders en van de Raad van de
gemeente Zwijndrecht,
Geachte heer Van Grootheest, beste Arend

Afgelopen woensdag 11 september gaf wethouder Jos Huizinga op de informatieavond 
Voorlopig ontwerp Veerplein aan dat Zwijndrecht geen echt centrum heeft. Hij gaf aan dat het 
Maasplein en omgeving daar bijzonder voor geschikt zou zijn. Op vrijdag en zaterdag werden 
de Binnenvaart dagen Zwijndrecht voor het eerst georganiseerd. Je zou kunnen zeggen dat dit 
familiefeest bij uitstek voldeed aan het idee van Jos. De inwoners van Zwijndrecht wisten de 
weg naar het "centrum" uitstekend te vinden.
In de plannen van de herinrichting van Veerplein en omgeving wordt er steeds gesproken over 
uitbreiding van een horecagelegenheid op het Thorrehoofd en een Veilinghal op de Werf. De 
bewoners hebben de afgelopen jaren steeds mondeling en vooral schriftelijk aangegeven geen 
horeca uitbreiding meer te willen. De hoofdreden van hun is het meer bezoekers die willen 
parkeren en daardoor minder parkeerplaatsen voor de bewoners zelf. Maar .....door 
bebouwing op het Thorrehoofd toe te staan ontneem je de ruimte om in de toekomst 
dergelijke familieactiviteiten te organiseren. 

Waar komt nu eigenlijk de gedachte vandaan om in dit gebied uitbreiding van de horeca te 
doen? De Watertoren heeft inmiddels al vergunning verkregen maar wie vind nu precies dat 
er nog meer horeca moet komen?  Dat zijn in ieder geval niet de bewoners of de horeca zelf. 
Ik heb ook geen onderbouwd rapport gelezen waar uitbreiding van de horeca noodzakelijk of 
wenselijk is. Wie heeft er nu belang dat er horeca bij komt?  Ja de landschapsarchitect! Die 
wordt ingehuurd om (bouw)plannen te presenteren en die vindt blijkbaar dat bebouwing het 
uitzichtverlies van de bewoners rechtvaardigt. Je zou mogen verwachten, zoals Jos meerdere 
malen heeft aangegeven dat er in de afgelopen jaren goed naar de bewoners is geluisterd, dat 
deze plannen al lang van tafel waren geveegd. Maar integendeel!  De starheid waar aan dit 
plan wordt vastgehouden
is niet alleen voor mij onbegrijpelijk. Zoals gezegd velen met mij vragen zich af wie heeft 
daar nu belang bij en waar op is dat gebaseerd? Jos geeft aan dat het gebied voor alle 
bewoners moet zijn. Blijkbaar word deze gedachte gevoed door de uitslag van de enquête die 
de gemeente Zwijndrecht heeft uitgevoerd. Een enquête waar velen het idee hebben dat die 
makkelijk gemanipuleerd zou kunnen zijn en gebruikt is om onderbouwing te geven aan 
de  plannen van het Voorlopig ontwerp Veerplein.

Het is juist deze enquête die een WOB-verzoek rechtvaardigt. Zeker nu op 
informatieavond is medegedeeld dat er geen persoonlijk antwoord komt op alle bezwaren en 
zienswijzen die zijn ingediend. Alles wordt op een hoop geveegd en wordt samengevat. Om te 
voorkomen dat de raadsleden de enquête als een mogelijke onderbouwing van het Voorlopig 
ontwerp Veerplein gaan zien, terwijl er geen enkele onderbouwing van deze plannen is 
aangedragen, wens ik volledig openheid te krijgen op de volgende vragen.Tevens wil ik dat 
alle personen, aan wie deze mail gericht is, de antwoorden daarvan zullen ontvangen. 
- Hoe heeft u gewaarborgd dat de enquête door enkel Zwijndrechtenaren is ingevuld?
- Hoe heeft u gewaarborgd dat de enquête maar één keer ingevuld kan worden per 
respondent/Zwijndrechtenaar?



- Welke beschermingsmaatregelen zijn IT technische genomen om overig misbruik te 
voorkomen?
- Hoe heeft u gewaarborgd dat de reagerende respondenten de juiste samenstelling (validiteit) 
is van de Zwijndrechtse bevolking?
- Kunt u aangeven wat de statistische betrouwbaarheid en foutmarge is van de uitkomsten?

Graag zie ik uw schriftelijk antwoord tegemoet en een bevestiging dat deze mail is verzonden 
aan alle leden van het College van Burgemeester en Wethouders en van de Raad van de 
gemeente Zwijndrecht  

Hoogachtend,

M.J.Stam


